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Abstract (en)
[origin: WO2020253991A1] The invention relates to a security substrate for value documents, such as a banknote (1), cheque, credit card or other
payment card, ID card or the like, which has a front and a reverse side, in a plan view covers a particular area, and further has: a first carrier film
(10), which extends over at least 50 % of the particular area; a substantially opaque layer (17) which is arranged over the first carrier layer (10) and
covers at least 25 %, preferably more than 50 % and particularly preferably more than 75 % of the particular area; a first print receiving layer (18)
arranged over the opaque layer (17) and having at least one first colour printing element (29) applied thereto; and at least one relief structure (14,
15), which is arranged between the first opaque layer (17) and the first carrier film (10) and is provided with a reflection-enhancing coating (15)
which, together with the relief structure (11) or alone, causes an optically variable effect. Alternatively, the first substantially opaque layer can also be
omitted and the first print receiving layer can have an opacity.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Sicherheitssubstrat für Wertdokumente, wie eine Banknote (1), einen Scheck, eine Kredit- oder sonstige Zahlungskarte,
eine Ausweiskarte oder dergleichen, das eine Vorder- und eine Rückseite aufweist, in Draufsicht eine bestimmte Fläche überdeckt und weiter
aufweist: eine erste Trägerfolie (10), die sich über mind. 50 % der bestimmten Fläche erstreckt, eine über der ersten Trägerfolie (10) angeordnete,
im Wesentlichen opake Schicht (17), die mindestens 25 %, bevorzugt mehr als 50 % und besonders bevorzugt mehr als 75 % der bestimmten
Fläche bedeckt, eine erste, über der opaken Schicht (17) angeordnete Druckannahmeschicht (18) mit mind. einem darauf aufgebrachten ersten
farbigen Druckelement (29), und mindestens eine Reliefstruktur (14,15), die zwischen der ersten opaken Schicht (17) und der ersten Trägerfolie
(10) angeordnet und mit einer reflexionserhöhenden Beschichtung (15) versehen ist, welche zusammen mit der Reliefstruktur (11) oder alleine
einen optisch-variablen Effekt bewirkt. Alternativ dazu kann die erste im Wesentlichen opake Schicht auch weggelassen werden und die erste
Druckannahmeschicht eine Opazität aufweisen.
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